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ZÁPIS 

z 21. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 14. 6. 2021 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 

 

Přítomno: 15 

Přítomno přes Microsoft Teams: 0 

Omluveni: 6 – Ing. Lenka  Dobešová,  František Hlaváč,  Ing. Milan Jelínek,  Ing. Vlastimil 
Kocanda,  MUDr.  Ladislav Kučera,  Mgr.  Tomáš Striegler 
Přišli později: 0 

Zapisovatelé: Jana Nahodilová, Ing. Pavel Vavřina 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Květoslava Kotková, Pavel Procházka 

Návrhová komise: PhDr. Jan Košíček, Mgr. Petr Lang, Tomáš Makovický, Pavlína Tkaná 

 

ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 

 

Vážení zastupitelé, vážení občané zahajuji 21. zasedání Zastupitelstva města Moravský 
Krumlov v 16.00 hod., které jsem svolal na základě § 103, následujícího zákona č. 128/ 2000 Sb., 
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, řádně oznámil a svolal. V této chvíli je přítomno 

v zasedací místnosti 15 členů Zastupitelstva města. Z dnešního zasedání se omluvil Ing. Lenka 

Dobešová, František Hlaváč, Ing. Milan Jelínek, Ing. Vlastimil Kocanda, MUDr. Ladislav 

Kučera a Mgr. Tomáš Striegler. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, 
pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů.  Program a materiál k dnešnímu jednání jste všichni 
obdrželi e-mailem, případně zde na místě. Program je doplněn o jeden bod, přičemž navrhuji 

diskuzi ke každému bodu zvláště. Návrh na úpravu programu máte předložen na stole. Je doplněn 
bod „Smlouva o výpůjčce Slovanské epopeje subjektu Galerie hlavního města Prahy“ a bod 
„Zápis z 11. schůze Finančního výboru“ je přesunut před body, které se týkají finanční části. 
Máte někdo další doplnění programu?  

 

Program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatelů, volba ověřovatelů zápisu a volba 

návrhové komise, plnění usnesení 
2. Interpelace 

3. Zápis z 11. schůze Finančního výboru  
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4. Závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2020, Účetní závěrka Města Moravský 
Krumlov ke dni 31. 12. 2020  

5. Rozpočtová opatření č. 10-12/2021  

6. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov  
7. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov  
8. Smlouva o výpůjčce Slovanské epopeje subjektu Galerie hlavního města Prahy  
9. Memorandum o vzájemné spolupráci a společném postupu „Muchova stezka“  
10. Smlouva o vzájemné spolupráci při propagaci děl Alfonse Muchy  
11. Návrh na udělení mimořádné odměny pro místostarostu města – uvolněného člena ZM  

12. Dodatek č. 6 ke zřizovací listině MŠ, Moravský Krumlov, Husova 299, okres Znojmo, p.o.  
13. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro 

příspěvkovou organizaci SmMK  
14. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro 

příspěvkovou organizaci MŠ Husova  
15. Dodatek č. 2 ke smlouvě o poskytnutí dotace rozpočtu Jihomoravského kraje  
16. Dodatek č. 15 – Pojistný program města Moravský Krumlov  
17. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo „MŠ Polánka, Moravský Krumlov“  

18. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo „Obnova místních komunikací v centrální části města 
Moravský Krumlov“  

19. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo „III/3963 Moravský Krumlov, ul. Rakšická“  

20. Korespondence  

21. Různé 

22. Diskuze 

23. Závěr 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby 

rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
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Byli navržení tito zapisovatelé zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová  

 

 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Mgr. Květoslava Kotková, Pavel Procházka 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapisovatele zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová, 

ověřovatele zápisu: Mgr. Květoslava Kotková, Pavel Procházka. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 

 

 

Byla navržena návrhová komise ve složení: PhDr. Jan Košíček, Mgr. Petr Lang, Tomáš 
Makovický, Pavlína Tkaná 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi ve složení: PhDr. Jan Košíček, Mgr. Petr 
Lang, Tomáš Makovický, Pavlína Tkaná. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 

 

 

STAROSTA – zápis z minulého jednání Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí. Následně, pokud nebudou připomínky ani 
dnes bude uložen do archivu.  
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2. Interpelace 

 

 

TOMÁŠ MAKOVICKÝ – já bych měl dotaz ze strany vlastníků zahrad v lokalitě „Na 
Slatinách“. Tam v nedávné době proběhlo zavedení elektrických přípojek k těm jednotlivým 
pozemkům. Následně firma, která to prováděla, tak uvedla zpět ty terénní úpravy. Nicméně teď 
v době těch dešťů se tam hodně vyjíždí koleje a ta cesta je tam hodně špatná. Třeba i směrem 
k nově zbudované cyklostezce. Je dotaz, zda by město nemohlo tyto příjezdové cesty opatřit 
nějakou prosívkou nebo nějakým makadamem, aby se to tam zajezdilo a komunikace se zpevnila. 
To je jeden můj dotaz a druhý dotaz jsem dostala od občanů, kteří bydlí pod tunelem na ulici 

„Pod zámkem“. Tam nedávno proběhl pokos trávy, která nebyla po sekání zpracována a sebrána. 
Jak teď byly ty přívalové deště, tak se tráva spláchla dolů a dole to ucpalo kanály. Takže teď tam 
neodtéká voda.  
STAROSTA – začnu odpovědí od druhého dotazu, vyřeší pan ředitel Čemerka. V nejbližší době 
„Slatiny“, zahrádky, komunikace a její zpevnění – podíváme se na to a zjistíme, co se s tím dá 
udělat. Do konce týdne, poprosím Ing. Stejskalovou, abychom připravili nějakou odpověď nebo 

pana Čemerky.  
JIŘÍ ČEMERKA, ředitel Služeb města Moravský Krumlov (dále jen SmMK) – já mohu 
odpovědět hned. Tam se schválily elektrické přípojky, a firma, která udělala výkopové práce a 
dala to do původního stavu, tak samozřejmě složila nějakou kauci. Jestliže to nyní zasypeme a 
zasáhneme do toho, tak už se na to nebude vztahovat žádná reklamace. Co se týká trávy. Minulý 
týden ještě tady probíhal discgolfový turnaj, dodělávaly se nějaké práce na sečení ohledně parku, 
vlastně celého parku. Ten prudký déšť přišel v pátek, takže během deště to nebylo, kdy odvézt. 
Proto se to splavilo a dnes je pondělí. 
Bc. RADOVAN DOUBEK – děkuji za slovo. Jestliže se plánuje discgolfový turnaj, tak si 
myslím, že s tím pokosem a odklízením trávy mohou začít o den až dva dřív. To, ale nebyl můj 
dotaz. Já mám věc takovou. Minulé zastupitelstvo jsme od pana starosty obdrželi informaci, že se 
bude opravovat celá ulice Nádražní, a to vlastně včetně až k nádraží. A to včetně té asfaltové 
plochy, kterou byly zality ty kostky. Vzhledem k tomu, že ta komunikace bude dlouhodobě 
rozbitá, tak si myslím, že bychom měli začít zpracovávat projekt případně nějaký plán na to, 
abychom udělali parkovací plochy na nádraží v Rakšicích. Tím, že ta silnice bude rozbitá, tak si 
myslím, že ta obslužnost, tam nebude vůbec fungovat. Pochybuji, že se bude dělat polovina 
komunikace a pak druhá polovina komunikace. I tak se mi to nejeví. Každopádně na tom nádraží 
v Rakšicích máme už koupený pozemek, jestli se nepletu. Ty parkovací plochy, nebo místa pro 
stání těch osobních vozidel by bylo vhodné tam udělat. Druhá věc je, na ulici Palackého, děláme 
nebo se vytváří nová komunikace a od občanů města jsem obdržel informaci, že parkoviště, které 
je naproti kinu, ty dvě parkoviště, co tam jsou. Tak vedení města chce, aby ty dvě parkoviště byly 
určitě pro návštěvníky Slovanské epopeje (dále jen SE). Myslel jsem si, že ulici Palackého 
děláme v první řadě proto, abychom měli možnost kam nechat zaparkovat lidi, kteří jsou tady 

pravidelně a ne, abychom to vyčlenili čistě pro návštěvníky. Možnosti, asi si myslím, že jsou. 

Jestliže tam necháme 40 parkovacích míst volných a budeme čekat na to, až nám tam přijedou 
nějací návštěvníci, tak si myslím, že to není úplně šťastné řešení. Na ulici Palackého mám, ještě 
další připomínku. V okamžiku, kdy tam byly osazeny sloupy veřejného osvětlení, tak jsou tam 
některé sloupy, které jsou uprostřed chodníků. Slyšel jsem, že to je z toho důvodu, že je tam 
veden plynovod a nějaké inženýrské sítě. Nepřijde mi to úplně jako šťastné řešení. Myslím si, že 
ten plynovod nezatáčí a inženýrské sítě vedou všechny rovně. Nevím jak to tam je, a nevím, 
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jakým způsobem se tam bude obsluhovat oprava nebo údržba chodníků. Tam neprojede ani s tou 

frézkou kolem domu, a je to tam takového hodně nešťastné.  
STAROSTA – na ten třetí bod sis odpověděl sám. Přeložku plynu kvůli veřejnému osvětlení 
nikdo dělat nebude. Že to tam vychází, tak jak to vychází, s tím nejde, co řešit. Druhá věc, 
parkoviště u kina pro zájemce na SE. O tom tady byla debata, bylo tady několik zastupitelů, kteří 
tento postup navrhli a my to pouze akceptujeme. Parkování na rakšickém nádraží – Město 
Moravský Krumlov jasně deklarovalo, že odkoupí pozemek pro přípravu tohoto parkoviště. 
Vzhledem k tomu, že na tom parkovišti parkují občané okolních vesnic, tak starostové okolních 
vesnic by se měli sami postarat o to, aby tam parkoviště vzniklo. Město Moravský Krumlov ten 
pozemek odkoupilo a do společného projektu přispělo tímto pozemkem. Takto byl informován 
starosta Vedrovic, Lesonic, Petrovic, Olbramovic atd. V této chvíli město Moravský Krumlov 

splnilo svoji roli v tomto příběhu. Ten příběh pokračuje tím, že je na ostatních obcích, aby se 
postarali o to, co v tom projektu bylo potřeba udělat. My jsme svůj úkol splnili. Tak jak jsem řekl 
na začátku, tak jak jsem řekl na zastupitelstvu, že takto do toho projektu vstupujeme. Ještě jedna 
poznámka. S Ing. Jelínkem jsme domluveni, že se zajdeme podívat a přesně vyměříme, kde je 

rozsah pozemku v lokalitě Na Kačence, jak jsme se o tom bavili. Ing. Jelínek měl práci, a my 
jsme se ještě nepotkali, abychom se tam šli podívat. To byl úkol z minulého zastupitelstva.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů města.  
 

 

3. Zápis z 11. schůze Finančního výboru – předkládá Mgr. Tomáš Striegler, předseda 
Finančního výboru  

 

 

STAROSTA – vzhledem k tomu, že Mgr. Striegler se z denšního jednání omluvil. Tak si 

dovolím okomentovat zápis z 11. schůze Finančního výboru. Finanční výbor projednal a 
doporučil zastupitelstvu schválit závěrečný účet města Moravský Krumlov za rok 2020, tak i 

účetní závěrku města Moravský Krumlov sestavenou ke dni 31. 12. 2020. Dále probírali další 
věci, které máte popsány v předloženém zápise.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z 11. schůze Finančního  výboru  konaného  dne 

2. 6. 2021. 

 

 

4. Závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2020, Účetní závěrka Města Moravský 
Krumlov ke dni 31. 12. 2020 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – v příloze předkládám k projednání závěrečný účet města za rok 2020. Byl 
sestaven v souladu s ust. § 17 zákona č. 250/2000 Sb., zákon o rozpočtových pravidlech 
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územních rozpočtů, v platném znění. Závěrečný účet byl zveřejněn na úřední desce města dne 25. 
5. 2021. 

Současně je předkládána ke schválení i účetní závěrka města ke dni 31. 12. 2020. Oba dokumenty 

projednal finanční výbor na své 11. schůzi konané dne 2. 6. 2021. Schvalovat závěrečný účet a 
účetní závěrku obce je dle ust. § 84, odst. 2, písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích, 
v platném znění, vyhrazeno zastupitelstvu obce. 
Závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2020: 

- příjmy rozpočtu dosáhly částky 268,6 mil. Kč 

- výdaje rozpočtu se uskutečnily v objemu 254 mil. Kč 

- město splácelo čtyři úvěry, přičemž za rok 2020 uhradilo na jistinách 7,2 mil. Kč 

- zůstatky všech úvěrových účtů k 31. 12. 2020 činí 12,7 mil. Kč 

- poměr dluhu k průměru příjmů je nyní finančním ukazatelem, který je předmětem 
regulace státu; město dosahuje hodnoty 6,46 %, přičemž hraniční hodnota činí 60 % 

- v závěru roku 2020 bylo na účtech města k dispozici celkem 59,8 mil. Kč 

- příjmy rozpočtu byly v porovnání s rokem 2019 vyšší o 67 mil. Kč, a to zejména vlivem 
vyššího čerpání dotací (např. IROP, MK ČR) a mimořádnými příjmy spojenými 
s prodejem pozemků v lokalitě Novosady 

- výdaje rozpočtu byly v porovnání s rokem 2019 vyšší o 65 mil. Kč, téměř veškeré 
prostředky směřovaly do investic (navýšení investičních výdajů meziročně o 61 mil. Kč) 

- provozní výdaje v roce 2020 činily 117 mil. Kč, přičemž nejvíce financí v rámci 
druhového třídění směřovalo na platy a související odvody (43,2 mil. Kč) a provozní 
příspěvky příspěvkovým organizacím (38 mil. Kč); provozní výdaje představují 46,4 % 
celkových výdajů rozpočtu 

- v roce 2020 se realizovaly investiční výdaje v celkové výši 136,3 mil. Kč, 
k nejvýznamnějším investičním akcím se řadí: 

 rekonstrukce zámku – 50,9 mil. Kč 

 práce spojené se znovuotevřením výstavy Muchova Slovanská epopej – 26,4 mil. 

Kč 

 sociální bydlení – 17,4 mil. Kč 

 sportovní zařízení v majetku města – dětská a sportovní hřiště – 12,8 mil. Kč 

 rekonstrukce komunikace ul. Rakšická – 1,7 mil. Kč 

 rekonstrukce komunikace ul. Luční – 1,6 mil. Kč 

 rekonstrukce komunikace ul. Znojemská – 1,2 mil. Kč 

 investiční příspěvky z vlastních zdrojů pro organizace města – celkem 4 mil. Kč 

 rekonstrukce budovy městského úřadu – 1 mil. Kč 

 programové vybavení městského úřadu – 1,1 mil. Kč 

- z pohledu odvětvového třídění výdajů se nejvíce finančních prostředků vynaložilo 
v oblasti kultury (85 mil. Kč), ve školství (35,5 mil. Kč), u chodu územní správy a 
samosprávy (44 mil. Kč), v oblasti sociálních věcí (24 mil. Kč), územního rozvoje (24 
mil. Kč) a v oblasti sportu (15 mil. Kč).   

- z rozpočtu města bylo podpořeno celkem 60 projektů v celkovém finančním objemu       
4,5 mil. Kč 
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- schvalování závěrečného účtu je dle zákona o obcích ve výhradní pravomoci 
zastupitelstva obce. 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje závěrečný účet Města Moravský Krumlov na rok 2020 
vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku Města Moravský Krumlov za účetní období 
2020 sestavenou ke dni 31. 12. 2020, v předloženém znění. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

5. Rozpočtová opatření č. 10 – 12/2021 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10, 11 a 12/2021 provedené 
Radou města Moravský Krumlov. 
 

 

 

6. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
města Moravský Krumlov. 
 

 

 

7. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov  

 Usnesení č. 47 ze 47. schůze RM konané dne 10. 5. 2021, 
 Usnesení č. 48 ze 48. schůze RM konané dne 24. 5. 2021. 

 

 

 

8. Smlouva o výpůjčce Slovanské epopeje subjektu Galerie hlavního  města  Praha (dále  jen 
G HMP) – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – my jsem již tuto smlouvu schvalovali na jednom z našich zastupitelstvech, a to na 

19. zasedání Zastupitelstva města dne 19. 4. 2021. Teď si Vás dovolím informovat o celé 
anabázi: tato smlouva nám byla předložen G HMP, kterou nám předložila paní ředitelka Juříková. 
My jsme ji projednali a všechny podmínky schválili. Od nás šla smlouva podepsána a v této 
chvíli jde smlouva na projednání do orgánů hlavního města Prahy. Představitelé galerie se 
domnívali, že postačí, když bude smlouva odsouhlasena galerií a její právní kanceláří Felix a 
spol. Posléze nám bylo sděleno, že smlouvu bude projednávat Rada hlavního města Prahy a 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy. Na magistrátu šla smlouva do tzv. úředního kolečka a 
jednotlivé odbory se k ní vyjadřovaly. V této chvíli, tedy dnes je smlouva odsouhlasena Radou 
hlavního města Prahy a ve čtvrtek ve 14:00 hodin bude předložena ke schválení Zastupitelsvtu 
hlavního města Prahy. Jsou tam některé body, které je nutno, a podrobily jsem je velmi úzkému 
zkoumání. V této chvíli se ještě dořešuje naše pojistná smlouva. Poslední poznámky k naší 
pojistné smlouvě přišly 13. 6. 2021. My se s nimi musíme seznámit a vypořádat do 15. 6. 2021, 
tak aby tato smlouva mohla být předložena na zastupitelstvu 17. 6. 2021. Řešíme to a pan 
místostarosta v tom velice aktivně pracuje. Poznámky na které musíme odpovídat mám zde, 
můžete se s nimi seznámit. Velmi pozitivně hodnotím přístup G HMP, a to ředitelky Juříkové a 
pana Koláčka. Dále velmi pozitivně hodnotím přístup radní Třeštíkové a v podstatě všech 
politických klubů s kterými jsem jednal. Věřím, že se všechny připomínky ke smlouvě dořeší, tak 
abychom mohli ve čtvrtek již podepsat upravenou smlouvu, která je v tomto znění. Již jsme do 
výstavy SE, přípravy výstavní prostor zainvestovali cca 59 miliónů Kč, z čehož jsme 53 miliónů 
Kč získali na dotacích. Já doufám, že už se blížíme ke konci a po zastupitelstvu v Praze budeme 

řešit ty příjemnější věci.  
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Mgr. BOŘIVOJ ZIEGLER – já bych se chtěl zeptat, jestli to, co tady máme předloženo je už 
konečná verze? Ty tady říkáš, že se má ještě ty tři dny něco projednávat. Co budeme tedy 
schvalovat? Tu předloženou smlouvu? A potom se budou ještě schvalovat nějaké dodělávky, 
změny? Nebo v čem budou ty změny? Oni vědí, že už nemůžeme uhnout, a pokud to dnes 
neschválíme, tak 17. 6. 2021 to neschválí. Co se tam bude ještě dojednávat? 

STAROSTA – smlouva již nedozná změn. Tato smlouva prošla schválením R HMP a my 
musíme v této chvíli vysvětlit tři věci. Doložit uzvaření pojistky, které máme se dvěmi 
pojišťovnami, a zda ony o sobě ví. Že osvětlení ve výstavních prostorech je korigováno, a proč 
máme z pojistných podmínek vyňato, pojištění proti zmrznutí. Dále jsme se dohodli, že 
vytvoříme jednoznačnou směrnici, jednoznačný pokyn, jak se má, kdo chovat a jak budeme do 
Prahy posílat hlášení.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města revokuje své usnesení své usnesení č. 20/2021, bod I. 4 přijaté na 19. 
ZM konaného dne 19. 4. 2021, a to v plném znění. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o výpůjčce uměleckých děl – 20 velkoformátových 
obrazů Alfonse Muchy nazývaných společně „Slovanská epopej“ zpracovaný subjektem: 
Galerie HMP, Staroměstské náměstí 605/13, 110 00 Praha 1, IČO: 00064416 za účelem 
vystavování souboru děl pro veřejnost na zámku v Moravském Krumlově, v upraveném 

znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   
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      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 

 

 

STAROSTA –  u bodu číslo 9. a 10. si dovolím navrhnout projednávání společné.  
 

9. Memorandum o vzájemné spolupráci a společném postupu „Muchova stezka“ – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

10. Smlouva o vzájemné spolupráci při propagaci děl Alfonse Muchy – předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – jde o dvě věci, které úzce souvisí se vstřícností Johna Muchy vůči městu 
Moravský Krumlov a určitým poděkováním. Ze svých sbírek nabízí městu Moravský Krumlov 
spoustu věcí k vystavení a v memorandu o vzájemné spolupráci a společném postupu „Muchova 
stezka“ jde o spolupráci JmK, městem Ivančice, Nadací Mucha. Vytvořili bychom místo, které by 
mohlo být srovnatelné s Lednicko-Valtickým areálem. Postupně k němu přistoupí město Kyjov, 
Hrušovany a Doubravice. 
Mgr. PETR LANG – chtěl jsem se zeptat, ohledně spolupráce s Nadací Mucha. Tam je uvedeno, 
že budeme odvádět ze zisku ve výši 10% z maloobchodního přímu po zdanění. Oni budou 
schvalovat, co můžeme a nemůžeme prodávat? Počítá se s tím, že oni nám budou dodávat 
veškerý ten merchandising? Nebo si budeme i my sami něco vyrábět a oni nám to budou 
schvalovat? 

STAROSTA – v této chvíli Nadace Mucha vlastní autorská práva a vše co souvisí 
s vystavováním a prodejem, tak proto si dali tento odstavec do návrhu smlouvy. Pokud bychom 

my přišli s něčím vlastním, tak to samozřejmě budeme s nimi konzultovat. Pokud dáme někde 
logo, tak je potřeba, aby to věděla jak G HMP, tak Nadace Mucha.  

Mgr. PETR LANG – takže se počítá s tím, že nám budou vše dodávat oni? 

STAROSTA – ano. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Memorandum o vzájemné spolupráci a společném postupu 
„Muchova stezka“ uzavřené mezi městem Moravský Krumlov a subjekty: Nadace Mucha, 
se sídlem Hradčanské náměstí 65/6, Hradčany, 118 01 Praha 1, IČ: 62930494, Město 
Ivančice, se sídlem Palackého náměstí 196/6, 664 91 Ivančice, IČ: 00281859, 
Jihomoravským krajem, se sídlem Žerotínovo náměstí 449/3, 601 82 Brno, IČ: 70888337, 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
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ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 

 

  

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření „Smlouvy o vzájemné spolupráci při propagaci děl 
Alfonse Muchy“ se subjektem: Nadace Mucha, se sídlem Hradčanské náměstí 65/6, 
Hradčany, 118 01 Praha 1, IČ: 62930494, v předloženém znění a pověřuje starostu města 
jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

11. Návrh na udělení mimořádné odměny pro místostarostu města – uvolněného člena ZM – 

předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

 

STAROSTA – tady Vás poprosím, to je moje chyba. Po návratu tajemníka z dlohodobé nemoci, 
jsem byl informován, že při schvalování tohoto návrhu došlo k opomenutí zažazení tohoto bodu 
do programu jednání zastupitelstva. Proto je nutné navrženou mimořádnou odměnu projednat 
administrativně správně ještě jednou znovu. Fakticky se nic nemění, mimořádná odměna nebyla 
ještě místostarostovi vyplacena. 
 

 

Mgr. ZDENĚK JURÁNEK, místostarosta města – ohlásil podjatost a v tomto bodě 
nehlasoval. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města revokuje své usnesení č. 20/2021, bod V. 1 přijaté na 19. ZM konaného 
dne 19. 4. 2021, a to v plném znění. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 14 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města poskytuje v souladu s § 76 a násl. zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 
znění pozdějších předpisů, místostarostovi města mimořádnou odměnu ve výši jedné 
měsíční odměny za výkon mimořádných prací provedených při realizaci významných 
investičních akcí města v roce 2020 (oprava zámeckých prostor a oprava jižního křídla 
zámku Moravský Krumlov). 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 14 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

12. Dodatek č. 6 ke zřizovací listině Mateřské školy, Moravský Krumlov, Husova 299, okres 
Znojmo, příspěvková organizace – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

 

STAROSTA – materiál je předkládán v souvisloti s přípravou zápisu nového pracoviště 
Mateřské školy, Moravský Krumlov a opravou číslování dodatků. 
 

 

Usnesení: 



21. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 14. 6. 2021 

 13 

Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 6 ke zřizovací listině č.j. 4730/2002 Mateřská 
škola, Moravský Krumlov, Husova 299, okres Znojmo, příspěvková organizace, 

v předloženém znění a pověřuje starostu města jeho podpisem. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje opravu chybného číslování dodatku ke Zřizovací listině 
příspěvkové organizace Mateřská škola, Moravský Krumlov, Husova 299, okres Znojmo, 
příspěvková organizace, IČO: 70995095, a to konkrétně Dodatku ze dne 9. 11. 2009, 
vloženého do Sbírky listin vedené Krajským soudem v Brně pod číslem listiny Pr 
1303/SL6/KSBR dne 11. 1. 2010 (dále jen „dodatek“). Tento Dodatek je chybně označen 
jako Dodatek č. 1, správné číselné označení dodatku při respektování pravidla vzestupného 
číslování vyhotovených dodatků je Dodatek č. 5. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje opravu chybného číslování dodatku ke Zřizovací listině 
příspěvkové organizace Základní škola, Moravský Krumlov, Ivančická 218, okres Znojmo, 
příspěvková organizace, IČO: 70995087, a to konkrétně Dodatku ze dne 9. 11. 2009, 
vloženého do Sbírky listin vedené Krajským soudem v Brně pod číslem listiny Pr 
1304/SL12/KSBR dne 11. 12. 2009 (dále jen „dodatek“). Tento Dodatek je chybně označen 
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jako Dodatek č. 1, správné číselné označení dodatku při respektování pravidla vzestupného 
číslování vyhotovených dodatků je Dodatek č. 5. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje opravu chybného číslování dodatku ke Zřizovací listině 
příspěvkové organizace Základní škola, Moravský Krumlov, náměstí Klášterní 134, okres 
Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 49439324, a to konkrétně Dodatku ze dne 9. 11. 
2009, vloženého do Sbírky listin vedené Krajským soudem v Brně pod číslem listiny Pr 
1305/SL8/KSBR dne 11. 1. 2010 (dále jen „dodatek“). Tento Dodatek je chybně označen 
jako Dodatek č. 1, správné číselné označení dodatku při respektování pravidla vzestupného 
číslování vyhotovených dodatků je Dodatek č. 4. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

13. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro 
příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému 
využití pro příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov – majetek v celkové 
pořizovací ceně 30 664 382,35 Kč. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

14. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro 
příspěvkovou organizaci MŠ Husova – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému 
využití pro příspěvkovou organizaci MŠ Husova – venkovní vybavení MŠ Husova v celkové 
pořizovací ceně 736 002,35 Kč. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

15. Dodatek č. 2 ke smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje – 

předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 

 

 

STAROSTA – zde se jedná o posunutí termínu do 30. 9. 2021. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 2 ke smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 
Jihomoravského kraje č. JMK062664/19/OKH  se subjektem:  Jihomoravský kraj, 
Žerotínovo nám. 449/3, 601 82 Brno, IČ 70888337, v předloženém znění a pověřuje starostu 
města jeho podpisem. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

16. Dodatek č. 15 – Pojistný program města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Zdeněk 
Juránek, místostarosta města 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – jenom k tomu doplním. Těch posledních 14 dní se v pojistných 
smlouvách měnily požadavky vzniklé ze strany Prahy. Vznikl tam požadavek zvýšení pojistného 
krytí na 20 mil. Kč z ½ mil. Kč, které jsme měli v původní smlouvě. Protože měli požadavek, aby 
smlouva byla podepsána už před tím, než půjde materiál do Rady HMP. Tak jsme minulý týden 
v pondělí na Radě města tento dodatek schválili, proto bude také změna v tomto usnesení. Naši 
markléři a pojišťovna byla tak vstřícná a ochotná, že jsme to v pondělí opravdu měli podepsané. 
Je tam drobná změna, že jsme to schválili až od 18. 6. 2021. 

Mgr. PETR LANG – já mám jen technický dotaz. V důvodové zprávě se píše, že to pojištění 
bude 47 400 Kč, ale když tady čtu tu smlouvu, tak je to vlastně 43 000 Kč a po nějakých slevách 
26 000Kč. Takže počítám s tím, že těch 47 400 Kč neplatí a je to v důvodové zprávě špatně 
uvedeno. Nebo je to ještě nějak jinak? 

MÍSTOSTAROSTA – těch 79 000 Kč je základní roční pojistná částka 60%, a protože je to jen 

do konce roku, tak to je jen 26 000 Kč. Není to z toho na první pohled úplně zřejmé.  
Mgr. PETR LANG – děkuji za vysvětlení. 
 

 

 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje postup RM ve věci uzavření Dodatek č. 15 k pojistné 
smlouvě č. 0024206300 se subjektem: Česká podnikatelská pojišťovna, a.s., Vienna 
Insurance Group, Pobřežní 665, 186 00 Praha 8, IČ: 63998530. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

17. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo „MŠ Polánka, Moravský Krumlov“ – předkládá Mgr. 

Zdeněk Juránek, místostarosta města 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – na přechozím zastupitelstvu jsme prodlužovali termín, který díky 
covidové situaci byl prodloužen do půlky července. V rámci toho času jsme to využili, abychom 
si vyjasnili všechny vícepráce a méněpráce, které vznikly na této stavbě. Ta zásadní změna, která 
tam je a tvoří většinu položek je vybavení vnitřních prostor školky. Další změnou byla výměna 
materiálu profilů dveří, a podlaha, která nebyla vybetonována. Bylo to podrobeno několika 
jednáním, jak za účasti technického dozoru, tak i autorského dozoru.  
Mgr. PETR LANG – to schvalovala rada? Na čí popud byly ty změny? 

MÍSTOSTAROSTA – některé byly vyvolány přímo na stavbě. Spíš jsme to řešili na stavbě 
v rámci autorského a technického dozoru.  
Mgr. PETR LANG – děkuji. 
STAROSTA – postupně jste informováni, chodí Vám zápisy z kontorlních dní.  
 

 

Paní Marie Štoplová upozorňuje na chybné datum v důvodové zprávě ve větě „Předání stavenistě 
proběhlo dne 9. 9. 2021.“ Bude provedena na datum 9. 9. 2020. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na akci „MŠ Polánka, 
Moravský Krumlov“ ze dne 19. 8. 2020, se subjektem: OSP, spol. s r.o., Okružní 394, 672 01 
Moravský Krumlov, IČ 44026421, v předloženém znění a pověřuje starostu města jeho 
podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 
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Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

18. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo „Obnova místních komunikací v centrální části města 
Moravský Krumlov“ – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 

 

 

 

STAROSTA – tady se jedná o zmíněnou ulici Palackého. Tady je vše jasně popsáno, co říkal Bc. 
Doubek. Samozřejmě na ulici Palackého, z mého pohledu, není dobré, když je umístění veřejného 
osvětlení uprostřed chodníku. Jak jsi to říkal a jak to tam je. Jde o to, že jinak to umístit nešlo. Co 

je mnohem větší problém. Problém to není, ale mě to na této ulici vadí nejvíc, a to je to, že jsme 
se společností E.ON nebyli schopni domluvit, aby vedení těch sloupů dali do země. Vedli jsme 

spoustu jednání, ale bez výsledku. Další věcí, která nám je na ulici Palackého konstatována je, že 
tam je ohledně parkovacích míst málo zeleně. Zelený ostrůvek bude u fary, jestli to tak správně 
říkám. Dále jsme s ředitelem SmMK domluveni na osazení muškátových květináčů. Vzhledem 

k tomu, že to bude úplná změna charakteru ulice, a pokud bude vhodné ještě někde umístit zeleň, 
tak se to udělá. Zavedení placeného parkování u kina je v úmyslu, ale ještě to není odsouhlaseno. 
Ano, pro návštěvníky SE. S tím, že ti, co sem přijedou do práce, tak mají možnost zaparkovat 

jinde. Není ještě nijakým způsobem rozhodnuto. Problém parkování máme i na sídlišti.  
MÍSTOSTAROSTA – já k tomu jenom krátce doplním. To byly skutečnosti v době přípravy 
toho materiálu. Zřejmě přibudou ještě sanační práce na ulici Růžová, kde se ulice propadávala a 
záměry ve sjezdech a chodnících. Zřejmě ještě po dokončení akce,  která by měla být ukončena 
v půlce srpna, tak nás v září na zastupitelstvu čeká ještě nějaký „čistící“ dodatek, který by ještě 
všechny tyto změny zahrnul.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na akci „Obnova místních 
komunikací v centrální části města Moravský Krumlov“, se subjektem STRABAG a.s., IČ 
60838744, se sídlem Kačírkova 982/4, Jinonice, 158 00 Praha 5, v předloženém znění a 

pověřuje starostu města jeho podpisem. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
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ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

19. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo – III/3963 Moravský Krumlov, ul. Rakšická“ – předkládá 
Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 

 

 

MÍSTOSTAROSTA – tady se jedná o doplnění projektu o délku veřejného osvětlení. Rozhodli 
jsme se stejně jako na ulici Palackého udělat oblouk k ulici Dvořákové, tak aby to bylo 
kompletní. Tady si dovolím jenom upozornit na to, že hotovo by mělo být v půlce července. 
S tím, že ve dnech cca 16. – 19. 7. 2021 by se měla kompletně „balit“ celá ulice. Bude to spojeno 
s tím, že dole u mostu se obfrézuje i větší část, tak aby to tam nebylo takové zvlněné. Je potřeba 
v tyto dny počítat s tím, že to kompletně uzavřeno, protože se bude asfalt pokládat i v té 
křižovatce. Vznikne tedy další dopravní omezení na tyto dny.  
Mgr. PETR LANG – já mám jenom technickou. V čl. I. se píše, že celková cena se mění 
z důvodu objednání nových prací nad původní rozsah smlouvy o dílo. Jsou tady vyčísleny 
vícepráce, ale ten termín tady není uveden.  
MÍSTOSTAROSTA – to se omlouvám, to vzniklo z původního dodatku. Vymažeme to a 
schválíme v upraveném znění, bez tohoto. Děkuji. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo – III/3963 Moravský 
Krumlov, ul. Rakšická se subjektem: Sdružení „Společnost Mitrenga-stavby SR“, 
společníci: Mitrenga-stavby, spol. s r.o. se sídlem Křižíkova 1566/19, 612 00 Brno, IČ: 
26944022 a STAVBY SR group, s.r.o., se sídlem Pančava 128, 760 01 Zlín, IČ 09224289, 
v upraveném znění a pověřuje starostu města jeho podpisem. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

20.  
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21.  Korespondence  

 

 

a) Podpora výstavbě Domu pro seniory – Město Miroslav, Ing. Martin Plechatý – starosta  

 

 

STAROSTA – vše je popsáno v předloženém materiálu a my město Miroslav v tomto projektu 

podporujeme.  

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost starosty města Miroslav ze dne 2. 6. 2021 a plně 
podporuje výstavbu Domu pro seniory v městě Miroslav jako společného projektu s JmK, 

který bude sloužit široké veřejnosti ze znojemského okresu. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

22. Různé 

 

 

K DNEŠNÍMU DNI NEBYLY DODÁNY ŽÁDNÉ MATERIÁLY DO BODU RŮZNÉ. 
 

 

23. Diskuze 

 

 

STAROSTA – v rámci diskuze se ještě vrátím k dotazu Bc. Doubka k ulici Nádražní. V této 
chvíli se tato ulice začíná projektovat. Výrazně jsme se posunuli, jestli se tato ulice bude 
opravovat do spojky, kdy se bude opravovat. Ve chvíli, kdy bude známo, co bude platit Město 
Moravský Krumlov, co bude platit SÚS. Ohledně poznámky rakšického nádraží. Nevím, kudy 
budou vedeny objízdné trasy, ale nepředpokládá se, že by vlakové nádraží v Moravském 
Krumlově bylo mimo provoz. Co se týká rakšického nádraží, tak my jsme splnili, co jsme slíbili a 
nyní to je na obcích, aby se k dané věci postavili.     
Bc. RADOVAN DOUBEK – ohledně parkování na rakšickém nádraží. Já si vůbec nedovedu 
představit, jak budou lidé jezdit do Krumlova na vlakové nádraží. Jestliže to budou muset 
objíždět, a jakmile se začne budovat ulice Nádražní, tak podle mě nudou jezdit standardním 
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způsobem. Myslím si, že budou mít spíše zájem využívat toho rakšického nádraží. Myslím si, že 
bychom měli být vstřícní a těm lidem, tam to parkování umožnit.  
STAROSTA – omlouvám se, že Ti vstupuji do řeči, ale my jsme vstřícní. My jsme se domluvili, 
takto na mikroegionu se starosty, že uděláme tento vstup do daného projektu a teď je to na nich. 
Bc. RADOVAN DOUBEK – chápu, co říkáš. Jakým způsobem je mám vyzvat, ty starosty? Co 

od nich chceme? Co od nich požadujeme? Aby každá obec přispěla 50, 100 tisíci Kč? Co jim 
máme říct? 

STAROSTA – oni to ví.  
Bc. RADOVAN DOUBEK – tak já jim to připomenu, tedy.  
STAROSTA – v této chvíli to je na mikroregionu, a ne na nás.  
Bc. RADOVAN DOUBEK – teď už nejde o občany těch okolních vesnic, kteří to využívají. Teď 
už půjde i o naše občany. Každý to vidíme trošku z jiného pohledu, a už je asi zbytečné se o tom 
dál bavit.  
Mgr. PETR LANG – já jsem se chtěl zeptat ohledně sociálního bydlení. Původně, když se to 
schvalovalo, tak tady padla informace, že tam budou bydlet lidé jen s nějakou pracovní minulostí. 
Donesla se mi informace, že tam jsou lidé, kteří vůbec nepracují nebo nikdy nepracovali. Tak 
jsem se chtěl zeptat, jestli došlo k nějakým změnám v těch podmínkách.  
STAROSTA – rozumím vašemu dotazu. Ti, kteří tam jdou bydlet, jsou vybíráni podle směrnice, 

která pro to platí. Oni vědí, že musí dodržovat pravidla, když jdou do tohoto domu bydlet. Pokud 

se budou chovat jinak než by měli, tak to bude velmi rychle řešeno. Prostor je monitorován 
Městskou Policií, Policií ČR.  
TAJEMNÍK – směrnice je k nahlédnutí u Mgr. Šulcové. 
STAROSTA – rád bych Vám popřál hezkou dovolenou, odpočiňte si a budete o všem 
informováni v e-mailové poště. 
 

 

24. Závěr 
 

Pan starosta ukončil jednání v 17:10 hodin 

 

Zapisovatelé:   

        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 

 

 

 

                   ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 

 

Ověřovatelé zápisu: 
 

        ………………………………….. 
        Mgr. Květoslava Kotková 

 

 

…………………………………..   



21. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 14. 6. 2021 

 22 

                 Pavel Procházka  
 

 

V Moravském Krumlově, dne 17. 6. 2021 

 

 

 

………………………………..    ………………………………….. 
Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  

  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


